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Abstract (en)
For automatically feeding in continuous paper into an electrophotographic printer through a print-transfer station (17) and a fixing station (23) as far
as a stacker tray (24), when an insertion procedure is called up the elements of the paper transport path and the units such as fixing station (23)
and print-transfer station (17) form a paper insertion path through which the continuous paper can be pushed with the aid of the tractor drive of the
print-transfer station (17). The paper is then taken up by the paper transport rollers of a stacking device (99) and stacked as required. The insertion
procedure is controlled by a microprocessor-controlled arrangement (99). <IMAGE>

Abstract (de)
Zum automatischen Einfädeln des Endlospapieres in eine elektrofotografische Druckeinrichtung durch Umdruckstation (17) und Fixierstation (23) bis
zu einem Ablagetisch (24), bilden bei Aufruf einer Einlegeprozedur die Elemente des Papiertransportweges und die Aggregate wie Fixierstation (23)
und Umdruckstation (17) einen Papiereinlegeweg, durch den das Endlospapier mit Hilfe des Traktorantriebes der Umdruckstation (17) geschoben
werden kann. Das Papier wird dann von Papiertransportrollen einer Abstapeleinrichtung (99) erfaßt und bedarfsweise abgelegt. Der Einlegevorgang
wird durch eine mikroprozessorgesteuerte Anordnung (99) gesteuert.
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